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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kínai magánegyetemről" 

A magyar kormány egy kínai állami óriásvállalattal szeretné megvalósítani a sanghaji egyetem, a
Fudan budapesti kampuszának építését. Az 540 milliárd forintra becsült építkezésből 100 milliárdot
a magyar állam állna, viszont mintegy 450 milliárdot Kína hitelezne. Ráadásul a tervezet alapján a
kampusz  a  több ezer  magyar  egyetemistának  szánt  Diákváros  helyén  fog  létrejönni,  amelyet  a
kormány még a fővárosi vezetéssel együtt tervezett megvalósítani.

Mivel a projektről - aminek teljes költségvetése több mint a magyar kormány a hazai felsőoktatára
költ  -  kevés  információval  rendelkezik  a  közvélemény,  szíveskedjen  az  alábbi  kérdésekre
válaszolni:

1. A kínai egyetem építése miatt milyen beruházások maradnak el az eredetileg tervezett Budapest
Diákváros  –  Déli  Városkapu  Fejlesztési  Programból,  és  mi  az,  ami  megmarad  a  fejlesztési
programból?  A  fejlesztési  programból  megmaradt  beruházási  tervek  hogyan  lesznek
összeegyeztethetőek  a  kínai  magánegyetem  beruházásával?  A területen  a  tervek  szerint  hány
négyzetméteres lesz a kínai magánegyetem?

2. Mióta tervezi a kormány, hogy a Diákváros tervezett helyére épül a Fudan Egyetem? A magyar
vagy a kínai fél javaslata volt, hogy a Diákváros helyére épüljön a kampusz? Egyeztettek-e erről a
kínai féllel?

3. Milyen közlekedésfejlesztésekkel fogják kiszolgálni a helyszínt? A beépítéseknél az OTÉK szerin
kötelező parkolóhely számokat fogják alkalmazni, vagy valamilyen módon eltérnek tőle?

4. Miért ebben a finanszírozási konstrukcióban valósítják meg a beruházást? Miben állapodtak meg
a felek a visszafizetés és a hitel lejárata vonatkozásában?



5.  Az építkezést  minden bizonnyal  megvalósító  Kínai  Állami  Építőmérnöki  Vállalatnál  számos
korrupciós és nemzetbiztonsági szempontból súlyos ügy merült fel az elmúlt években. Valóban ez a
vállalat  fogja  a  beruházást  megvalósítani?  Amennyiben  igen,  úgy  az  átláthatósági  és
nemzetbiztonsági szempontokat milyen módon veszik figyelembe?

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2021.04.08.
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